
6 AKTUÁLIS HELYI HÍREK – AUGUSZTUS

Fleisch-Mann Hús Koktélbárja

kizárólag csak I. osztályú, magyar áruval!

Törzsvásárlói kártyával rendelkezõ vevõinket és hozzátartozóikat minden vasárnap 14-19 óra 
között szeretettel látjuk ingyenes családi délutánjainkon, ahol különleges bográcsételekkel 
(pl. vörösboros marhalábszár túrós csuszával), a gyerekeket pedig játszótérrel is várjuk!

XVII. Rákoshegy, Lõrinci út és Orgoványi u. sarok
Telefon: 30/436-5277, 30/462-0620

Nyitva tartás: mindennap 7-20 óráig
A HIRDETÉS felmutatójának: 10% KEDVEZMÉNY

Tõkehús akciók minden 
szerdától szombat 18 óráig!

Friss vágás, szabadtartású, orvosilag bevizsgált 
mangalica és szürkemarha állományból!

– tisztított mangalica szûzpecsenye: 1.650 Ft/kg
– tarja filé: 1.350 Ft/kg
– mangalica karaj, cs. n., tisztított: 1.450 Ft/kg
– marha lábszár: 1.190 Ft/kg

Zöldség-
gyümölcs üzlet

Non-
stop

Orvosilag bevizsgált VADHÚSOK széles választéka: 
õz, szarvas, vaddisznó, nyúl, fácán, 

vadliba és vadkacsa 

Nem mondhatni, hogy 
zökkenőmentesen zajlott le a 
Rákoscsabai Közösségi Ház 
intézményvezetői állására kiírt 
pályázat elbírálása, de végül 
második nekifutásra június 
11-én Kecskeméti Józsefet 
választották meg. 

DUDÁS LÁSZLÓ

A
zökkenőt az okozta, 
hogy az első kiírás után 
– bár formailag és tartal-
milag lett volna alkalmas 
pályázat – a képviselő-

testület nem szavazott senkinek 
sem bizalmat. Ez meglehetősen 
egyértelmű jelzés volt a Csigaházat 
tíz éve irányító – és ismét pályázó 
– Pájer Ildikó számára, hogy ve-
zetőként a jövőben nem felel meg 
az önkormányzat többségének. A 
helyzetet tovább bonyolította, hogy 
Rákoscsabán aláírásgyűjtés indult 
Pájer Ildikó támogatására, amelyet 
több százan, köztük kerületi dísz-
polgárok, Rákoscsabáért-díjasok, 
művészek, közéleti személyiségek 
is aláírtak. Mindezek az előzmé-
nyek nem teszik könnyűvé Kecs-
keméti József – aki két évtizede 
Rákoscsaba-Újtelepen él, és 1981-
től, 2006-os megszűnéséig a VIII. 
kerületi Gutenberg Művelődési 
Otthon igazgatója volt – indulását, 
akit az első hónap eltelte után kér-
deztünk a helyzetről.

„Úgy gondolom, hogy minden-
képpen egy intézmény életében 

időnként szükség van arra, hogy 
megálljunk, a csiga kijöjjön a házá-
ból, körbenézzen, megnézze, hogy 
kívülről milyen az épület, elgondol-
kozzon, hogy belülről mi történik 
és ha szükséges, akkor ez ügyben 
valamit tegyen.” – Ezek az ön sza-
vai, melyeket megválasztása előtt 
mondott a képviselő-testület előtt. 
Fordítsunk rajta, ön bő egy hónap-
ja bement a Csigaházba, körbenéz-
hetett. Mit tett azóta?

– Először is nem július elsején 
mentem be a Rákoscsabai Közös-
ségi Házba először, hisz pályáza-
tom beadása előtt természetesnek 
tartottam, hogy informálódjak, 

körülnézek a házban. Sőt, azt is 
elárulom, tavaly májusban jelent-
keztem az akkor meghirdetett 
művelődésszervezői állásra, sze-
mélyes beszélgetésen is voltam 
Pájer Ildikónál, de nem feleltem 
meg az elvárásainak. Ahogy pá-
lyázatomban is írtam, rendkívül 
nagy ambícióval és tenni akarás-
sal vágtam neki a munkának. Első 
legfontosabb feladatomnak te-
kintettem a munkatársakat meg-
nyugtatni, nem áll szándékomban 
senkitől megválni, nem akarom a 
„saját sleppemet” hozni. (Pillanat-
nyilag betegállományban, de nép-
művelői státuszban Pájer Ildikó 

továbbra is a Csigaház munkatár-
sa. – a Szerk.)

– Ennek ellenére látható bizo-
nyos „csigátlanítási” folyamat. Pél-
dául a ház honlapjára kattintva egy 
pályázati felhívás olvasható, melyet 
a Rákoscsabai Közösségi Ház új ar-
culatának megtervezésére írt ki. 

– Valóban, ez részben igaz, 
nem lesz jövőre Csiga-nap, de lesz 
helyette hasonló tartalmú, célú 
rendezvény. Az elmozdulás fontos 
része lenne, hogy a szerintem ki-
csit befelé forduló Csigaház kinyíl-
jon jobban a nagyközönség felé, 
és ehhez például jobban illene a 
Csaba-ház elnevezés. De senki ne 
gondolja azt, hogy „csigaüldözés” 
indul… A korábbi programok 
többsége folytatódik, és minden 
közösségnek, aki itt talált otthont, 
továbbra is biztosítjuk a helyet.

– Belépve az épületbe, a szoká-
sos nyári karbantartásnál nagyobb 
felfordulás nyomai látszódnak…

– Valóban, a földszinten jelen-
tős átalakítások zajlanak. A nyi-
tás jegyében az eddigi kávézóból 
többfunkciós helyiség lesz: itt kap 
helyet a jövőben a polgármesteri 
hivatal kihelyezett ügyfélszolgá-
lati irodája, a saját információs 
irodánk és egy internet kávézó. A 
Bohém Szalon gyönyörű bútorait 
máshol helyeztük el, és egy tük-
rös balett-teremmé alakítjuk át, 
ahol más mozgásoktatás is helyet 
kap majd a balett mellett. A másik 
földszinti helyiséget felújítjuk, így 
beszélgetős rendezvények befoga-
dására is alkalmas lesz.

– Mennyibe kerül mindez, és 
miből futja például számítógépekre 
a kávézóban?

– A meglévő 3-4 millió forintos 
pénzmaradványból valósítjuk meg 
az első lépéseket, PC-k például on-
nan lesznek, hogy a ház új gépeket 
kap, és a régiek kerülnek le a ká-
vézóba. Jövőre pedig remélem lesz 
forrásunk arra, hogy tovább nyis-
suk kapuinkat, és például tavaszra 
úgy alakítsuk át a kertet, hogy ott 
kisebb koncerteket lehessen ren-
dezni, illetve a képzőművészeknek 
szeretnénk alkotó és pihenő köze-
get nyújtani.

– Milyen újdonságra számíthat-
nak még a csabaiak?

– Elindítjuk a Csabai Csillag-
fény Musical Stúdiót a Madách 
Stúdió művészeinek irányításával, 
lesz kreatív angol tanfolyam kicsik-
nek, és angol nyelvvizsga-előkészí-
tő, hastánc, jógatanfolyam, kéthe-
tente szombatonként esti táncparti 
élő zenével, balett, ír- és néptánc 
tanfolyam, társkeresők klubja. Eze-
ket a tanfolyamokat, stúdiókat a mi 
megbízásunkból fogja megfelelő 
szakember vezetni, irányítani. 

– Mindezek elindulása mikorra 
várható?

– A szeptemberi nyitástól, és 
úgy gondolom, október végére 
áll fel a teljes program. Remélem, 
addigra mindazok, akik nagyon 
karakán módon kiálltak elődöm 
mellett – de úgy gondolom, ez nem 
ellenem szólt – meggyőződhetnek 
arról, hogy jó kezekben folytatódik 
a tíz éve megkezdett munka.

Igazgatóváltás a Csigaház élén 
Kecskeméti József: A korábbi programok többsége folytatódik


